
YJ - 8200 超聲波折圈切帶機                                          

ULTRASONIC FOLDING RING CUTTING MACHINE 

 

 
特點 Features： 

1. 本機帶有機械手可回折後粘壓、切斷，也可定長作一般切帶使用。切口平整、美觀不發黑，具有一機多 

   用功能。 

   This machine with the manipulator can be back fold after the sticky pressure, cut off, can also be fixed long for 

   the general cut belt use, the incision is smooth, beautiful not blackened, with a machine multi-use function. 

2. 可調數量、折合長短、寬窄、工作定量、無料自動停止提示等功能。具有速度快、精度高，容易操作， 

   是自動化生產替代人手又一傑作。 

   Adjustable quantity, replacement length, narrow width, work quantification, no material automatic stop prompt  

   and other functions, with fast speed, high precision, easy to operate, is an automated production of alternative 

   personnel and a masterpiece. 

3. 適用於各種織帶、彩帶、化纖性織帶等。 

   Suitable for all kinds of ribbon, ribbon, chemical fiber ribbon and so on.  

4. 採用智能追頻超聲波系統，具有可靠、穩定、低噪音等特點。 

   Using intelligent ultrasonic system, with reliable, stable, low noise. 

5. 適用於制鞋、服裝、箱包、手袋、包裝彩印等行業。 

   Suitable for shoes making, clothing, bags, handbags, packaging color printing and other industries. 

 

參數 Parameters：    

頻率 Frequency / 功率 Power：28K Hz / 1000W 

系統 System：觸摸式控制系統 Touch control system 

電源 Voltage：AC 220V 

氣壓 Air pressure：5-8kg / cm2 

速度 Speed：20-50 個/ Ms 

成品尺寸 Size：13mm - 45mm 

機器尺寸 The machine size：L 1000 x W 680 x H 1370 mm 

重量 Weight：170 kg 

 


